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Horizonti snage 

 

 

Evaluacija je provedena pomoću online upitnika u aplikaciji Microsoft Forms.  

Na slici 1 prikazani su odgovori sudionika na pitanje o zanimljivosti i aktualnosti plenarnih 

predavanja. Velika većina sudionika (97.9 %) ocijenila je zanimljivost i aktualnost predavanja 

ocjenom 4 i 5. Zanimljivost i aktualnost izlaganja aktivnih sudionika ocijenjena je također u 

velikoj većini (94.4 %) ocjenama 4 i 5. Zanimljivost i aktualnost okruglih stolova  ocijenjena 

je većinski vrlo dobro i odlično (95.4 %), dok je zanimljivost i aktualnost simpozija ocijenjena 

vrlo dobro i odlično u postotnom udjelu od 96.4 %. Može se zaključiti da sudionici smatraju da 

su sadržaji konferencije vrlo primjenjivi (54.6 % sudionika dalo je ocjenu 5, 39.7 % ocjenu 4 i 

samo 4.6 % ocjenu 3).  Veće su varijacije bile u ocjenama organizacije konferencije (sudionici 

su davali ocjene od 1 do 5, ponovno s većinom ocjena 4 i 5, ovog puta u postotnom udjelu od 

73.2 %). Zaključno, konferencija je u velikoj mjeri ispunila očekivanja sudionika (52.6%  

sudionika dalo je ocjenu 5, 37.1 % ocjenu 4, 8.2 % ocjenu 3, uz po dvije ocjene 1 i 2). 

 

Na pitanje Što je Vama osobno na konferenciji bilo najviše korisno? sudionici su u najvećem 

broju isticali plenarna predavanja, osobito predavanje Nataše Jokić Begić, radionice, osobito 

radionicu Vesne Ivasović Kako obuzdati val – podrška učenicima koji se samoozljeđuju, 

okrugle stolove, osobito okrugli stol o samoozljeđivanju i suicidalnosti učenika (Čupić, Đerfi, 

Ivasović, Major, Mišetić i Šestak) te simpozij o darovitosti koji je vodila prof. dr. sc. Vesna 

Vlahović Štetić (Vlahović-Štetić, Kos, Goldin, Čehil, Ranogajec Benaković), primjere dobre 

prakse te nove formate sudjelovanja. Velik broj sudionika izrazio je zadovoljstvo cjelokupnim 

programom i njegovom praktičnom primjenjivošću.  

Na pitanje što je konferenciju moglo učiniti sadržajnijom najčešći odgovori su bili: više 

mogućnosti sudjelovanja na radionicama, dulje trajanje konferencije (tri dana), manje 

preklapanja sadržaja, više vremena za druženje i razmjenu iskustava s kolegama. U svrhu 

poboljšanja konferencije najčešće je predlagano da traje tri dana, da dvorane budu veće, da se 

radionice ponavljaju te dulje trajanje stanki.  

Na pitanje o temama za iduću konferenciju učestalo se ponavljala tema prevencija nasilja i 

preventivni programi, učenici s teškoćama, suradnja s roditeljima, međuresorna suradnja, rad s 

učenicima s različitim dijagnozama problema u području mentalnog zdravlja, savjetodavni rad, 



rad s darovitim učenicima, rad s transrodnim učenicima, supervizija, sagorijevanje na poslu, 

mentalno zdravlje učenika i učitelja/nastavnika.  

 

Slika 1:  

 

Na pitanje o zanimljivosti i aktualnosti izlaganja ostalih aktivnih sudionika konferencije, 

odgovori su prikazani na slici 2.  

Slika 2:

 

 

 

 

 

 

 

 



Odgovori sudionika na pitanje o zanimljivosti i aktualnosti okruglih stolova prikazani su na 

slici 3. 

Slika 3: 

 

Odgovori sudionika na pitanje o zanimljivosti i aktualnosti simpozija prikazani su na slici 4.  

Slika 4: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Na slici 5 prikazani su odgovori sudionika na pitanje o praktičnoj primjenjivosti sadržaja 

konferencije.  

Slika 5: 

 

Odgovori sudionika na pitanje o organizaciji konferencije prikazani su na slici 6.  

Slika 6: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Na slici 7 prikazani su odgovori sudionika na pitanje o ispunjenosti njihovih očekivanja. 

Slika 7: 

 

 

 


